
Zápis č. 12 
 
Datum:  13.1.2010 
Čas:   18:30 
Místo:  v salonku restaurace U Kališů 
 
Přítomni:  Černý Jan,  Plačková Hana, Martin Zaplatílek, Jan Plaček, Brustmann Aleš, 

Dužíková Petra, Pirožková Jana, Havlová Eva, Kotolanová Petra a  Ferda 
Dušan 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý v 18:50 zahájil schůzi s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Účetní ukončení roku 2009  
4. Příprava členské schůze   
5. Volné návrhy 

  
2 ) Zprávy činovníků 
 
Předseda Jan Černý podává zprávu o činnosti. Zaslal vánoční přání s poděkováním do ZŠ, MŠ 
a paní Sochrové. Dále blahopřání manželům Zaplatílkovým (narození syna Jonáše) 
a manželům Krutišovým (narození dcery Veroniky) . 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že proběla Vánoční dílnička. Akce byla spíše komorního 
rázu avšak vydařená. Zúčastnilo se celkem 19 dětí a dospělých.  
Předseda Jan Černý informuje přítomné, že vánoční strom byl v sobotu zhasnut a již nesvítí. 
Aleš Brustmann dodává, že do příštího roku bychom měli lépe vyřešit osvětlení stromu 
a přidává svoji zkušenost s osvětlením. Předseda konstatuje, že pokud se nepodaří naše 
současné vlastnoručně vyrobené osvětlení stromu vylepšit, zakoupili bychom na podzim 
nějaká vyráběná. 
 
3 ) Účetní uzávěrka 
 
Hospodářka sdružení Petra Kotolanová podává zprávu účetní za rok 2009.  
Příjmy: 19124 Kč 
Výdaje 300 Kč (razítko) 
Celkem v pokladně: 18824 Kč. 
Podrobná zpráva bude součástí zápisu nastávající Členské schůze. 
 
Sděluje, že dle zákona jsou příjmy plynoucí z naší hlavní činnosti osvobozeny od daně. 
Stav pokladny je tedy konečný. Hodnotí rok 2009 jako velmi úspěšný, naše akce oslovily 
mnoho zdejších občanů a podařilo se nám díky tomu získat nemalé finanční prostředky na náš 
projekt výstavby veřejně přístupného dětského hřistě.   
Dále navrhuje zřízení kontrolní komise, která by zkontrolovala účetnictví. Předseda dodává, 
že jmenování kontrolní komise musí dle Stanov provést Členská schůze. Eva Havlová 
navrhuje, aby byli v komisi nejméně dva účetnictví znalí členové. Předseda sestaví kandidátní 
listinu pro kontrolní komisi.  
Hospodářka Petra Kotolanová dále sděluje, že přinesla podklady pro výběr vhodné banky 
k založení účtu. Navrhuje Poštovní spořitelnu. Vedení účtu je pro občanská sdružení zdarma. 



Navíc s možností poskytovaní informací (emailem) o pohybech na účtě až šesti osobám. 
Jednomyslně schváleno s tím, že osoby oprávněné k manipulaci s účtem budou předseda Jan 
Černý a hospodářka Petra Kotolanová, informace o pohybech na účtě budou emailem zasílány 
jednatelce Haně Plačkové a třem členům kontrolní komise.   
 
4 )  Členská schůze 
 
Předseda navrhuje svolání Členské schůze na sobotu 20. února 2010 od 17h v restauraci 
U Kališů. Pozveme zástupce obce, MŠ, ZŠ, pana Kouřila a kronikářku obce Janu Černou. 
Schůze bude veřejná, vyhlásíme místním rozhlasem. Domluvíme se se zástupci školy, jestli 
mají nějaké nápady na spolupráci. Program schůze sestaví předseda. 
  
5) Volné návrhy 
 
Předseda vyzývá přítomné členy, zdali mají nějaké nápady na akce pro první pololetí tohoto 
roku.  
Aleš Brustmann navrhuje pořádat „sáňkovačku“. Návrhy na vhodné místo: za kravínem, 
okolo cestičky na nádraží, v Sadech , na konci pod Starýma nebo za obecními garážemi 
„u Babáků“. Rozhodnutí nepadlo. Počkáme na vhodnější sněhové podmínky (sníh je 
momentálně příliš zmrzlý).  
Hanka Plačková navrhuje pořádat Velikonoční dílničku. 
Martin Zaplatílek a Jan Plaček navrhují Vítání jara.   
Jana Pirožková navrhuje pořádat Maškarní bál pro děti. 
Předseda Jan Černý navrhuje Pálení čarodejnic pro děti (v kostýmech).  
 
Jednatelka Hana Plačková informuje, že plavci skupiny Fides, kteří na Štědrý den plavali 
v řece Jihlavě, nám v den konání akce navrhli, že by na akci umístili kasičku na dobrovolné 
vstupné s nápisem „Plaveme pro Bráničánek“ a vybrané peníze by nám věnovali.  
Konzultovala návrh s předsedou. Rozhodli se po diskusi nabídku s poděkováním odmítnout 
pro příliš krátký čas na přípravu a s ohledem na skutečnost, že se na jejich programu nijak 
nepodílíme a ani to nebylo na plakátech. Pro příští rok bychom se ale mohli na akci podílet, 
děti by mohly zpívat koledy a podobně. Pak bychom nabídku rádi využili. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 20:00. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


